

Svenska Gordonsetterklubben

Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte 2016 05 24 per telefon

Närvarande: Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Tina Hedman (TH), Marja Persson (MP), Karin Bysell (KB), Lena Hadarsson (LH) och Per Grönlund (PG)

§ 1. Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 2. Mötet ansågs behörigen utlyst.

§ 3. Till Justeringsman valdes MP.

§ 4. Dagordningen godkändes med ändringen Årsmöte 2016 under paragraf 17. Tillägg under paragraf 17:

a; Styrande dokument FA-PUR

b; Frågående av Avance i pappersform.

c; Harmonisering av statuter från Good till Sufficient.

d; Ändring till känd HD-status.

e; Verka för att ta bort kopplingen till VP.

f; Brev från Peter Hoyer och Kjell-Åke Gerdin

g; Medlemskap i Svenska Jägarförbundet

h; Uppmaning från Årsmötet att införa känd status CCA och CL.

i; Genomgång av alla statuter.

Under övriga frågor lades följande punkter till:

c; VP-ansvarig.

d; Framtida årsmöteshelger.

§ 5. Föregående protokoll

Föregående protokoll läses igenom och läggs till handlingarna.

§ 6. Jaktprovsregler

Regelverket för de nya jaktprovsreglerna är i princip helt klart och kommer att börja gälla 2017-01-01.

§ 7. Sekreterarens redogörelse inkomna skrivelser

Inga inkomna skrivelser.

§ 8. Kassörens redogörelse

Kassören redogör för ekonomin. För närvarande finns det 16 511,31 SEK på kontot. LH skickar ut status på ekonomin efter mötet.

Beslut: Att uppdatera styrelsen på bokslutet var 3:e månad.

Diskussioner om hur vi kan förbättra våra intäkter via kurser, olika aktiviteter t ex trimkurs och olika träningar. Temavecka på hösten diskuterades. Angående fjällträning så kontrollerar MP upp eventuella personer som kan tänkas hålla i en sådan.

Beslut: Att skicka ut mejl till medlemmar för att påminna om fältträning i höst samt mejl om vårvinterträning.

§ 9. Material till Avance

Årsboken är på gång inom en snar framtid, dock ej stamboken. JA uppmanar oss att försöka få in material i Avance nummer 3. Uppslag skickas till JA.

§ 10. FA

Regelfrågorna är i princip klara. Diskussion sker angående sammanslagning av lokalavdelningar. Alla lokalavdelningars hemsidor kommer att länkas från FA:s hemsida.

§ 11. Huvudprov hösten 2016

SNFK kan ej samarrangera vårt huvudprov som planerat då det krockar med deras skogsprov. Ändring av kontaktperson har skett och nu är det Stefan Keisu som är detta.

Domare kommer att behövas när alla bitarna är på plats. JA och TH fortsätter jobba med detta.

§ 12. Huvudprov hösten 2017

Samarrangemang med VFK. Kontaktperson är Thore Larsson. I samband med provet kommer det att hållas en utställning där domare är klar (Marianne Weichenfeld DK. Diskussion förs om att anordna en avelskonferens i samband med provet.

Beslut: TH får i uppdrag att efterforska möjligheterna till det.

§ 13. Huvudprov hösten 2018

Diskussion förs om att hålla detta på skog där Arvidsjaur skulle kunna vara möjligt ställe att ha det på. Eventuellt fjällprov i Ammarnäs eller att ha på både fjäll och skog där. Eventuell utställning.

§ 14. Utställning 2016

I dagsläget någonstans mellan 20-25 hundar anmälda.

§ 15. Utställning 2017

Kommer att hållas i samband med huvudprovet och 110-årsjubileet. Då arbetet runt detta blir mer omfattande kommer ej någon utställning att hållas i juni.

§ 16. Utställning 2018

Vi har 2 bokade datum hösten 2018 för utställning. Diskussion förs om att hålla 2 utställningar det året, dels i samband med huvudprovet samt utställning i juni som brukligt är som ett led i att försöka utöka våra aktiviteter. Styrelsens intention är att ha 2 utställningar detta år. Dock skall vi komma ihåg att det genererar en hel del jobb och personer som jobbar runt detta och att intresset för att arbeta ideellt inte är så högt. Ytterligare en försvårande omständighet är att Frida och Eva Gröning har aviserat att de vill kliva av uppdraget som utställningsansvariga.

Beslut: Undersöka möjligheten att få flytta ett av datumen på hösten till juni med SKK. JA kontaktar möjlig tänkbar person som ny utställningsansvarig.

§ 17. Årsmöte 2016

a; Bifölles av årsmötet.

b; Bifölles av årsmötet. Tanken är att endast det senaste numret skall finnas tillgängligt för medlemmar. De besparingar som görs på Avance i pappersform skall återinvesteras i Avance i digital form.

c; Bifölles. Samtliga hundar skall vara sufficient.

d; Årsmötet biföll motionen att ändra till känd HD-status. Årsmötet uppdrog åt styrelsen/AF att verka för att SGSK ska använda HD-Index och samverka med övriga FA-klubbar för att påverka SKK så att exporterade hundar skall kunna användas i underlaget till HD-index. Årsmötet uppdrog också att Styrelsen/AF skall verka för att flera röntgar sina hundar, med betoning på hur det uppnås.

e; Bifölles. Dock ej genomförbart på alla vandringspriser.

Beslut: LB går igenom alla statuter.

f; Lång diskussion på årsmötet runt brevet från Peter Hoyer och Kjell-Åke Gerdin som resulterade i att årsmötet uppdrog åt styrelsen att utöka aktiviteterna som klubben erbjuder för att få in fler medlemmar i verksamheten samt att se över hur årsmötet kan göras attraktivare så att fler medlemmar deltar.

g; Stellan Johansson uppmanar SGSK att gå med i Svenska Jägarförbundet.

Beslut: Att gå med i Svenska Jägarförbundet. JA ansvarig

h; Årsmötet biföll förslaget att införa känd CL och CCA. TH ansvarar

i; LB ansvarar att samla in all fakta.

§18. 100-årsjubileum NGK

Vandringspris tillsammans med Finska och Danska Gordonsetterklubben är inhandlat.

Önskemål om att laguttagningen till landskampen skall vara transparent, vilket hela styrelsen tycker är en självklarhet. Vi kommer undersöka möjligheten att ordna ett gemensamt boende under provet.

§ 18 forts. Livlig diskussion om vilka meriter som skall gälla inför laguttagningen till landskampen. Någon konsensus kan ej nås idag utan vi bordlägger frågan tills vidare och fortsätter diskussionen vid ett senare tillfälle. Vi enas dock om att laguttagningen skall ske så nära landskampen som möjligt.

Beslut: Laguttagningen kommer att ske sista helgen innan landskampen.

§ 19. Avelsfrågor

a; RAS ligger stilla än så länge. Uppdateras när HD, CL och CCA frågorna är klara.

b; Skrivelse har gått ut till samtliga specialklubbar med en önskan om att bifalla vår önskan om att anordna anlagsprov.

För övrig information var god se § 17 d och h.

§ 20. Övriga frågor

a; WEB-master: Ännu ingen lösning i frågan. Professionell lösning på gång inom 6 månader då lokalavdelningarnas och specialklubbarnas hemsidor kommer att länkas från FA:s hemsida. Ansvarig FA.

b; Stambok: Ligger nu ute på hemsidan.

c; VP-ansvarig: Peter Hoyer har av sagt sig uppdraget.

Beslut: Gå igenom statuterna innan ny VP-ansvarig utses.

d; Revisions-PM: Samtliga punkter gicks igenom och diskuterades. Styrelsens arbete kommer under året att återkomma till detta för att se hur/om vi har förbättrat vårt arbete.

§ 21. Nästa möte

Nästa möte blir den 27/6 kl. 19.00.

§ 22. Ordförande tackar för visat intresse och avslutar ett 3 timmar långt styrelsemöte.

Justeras

Justeras

Justeras

Per Grönlund

Jan Andersson

Marja Persson